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Ce calitãþi are primarul Mihail Ge-
noiu ºi cum l-au ajutat atuurile sale sã
facã faþã unui mandat al cãrui început
a fost marcat de rentabilizarea unor
proiecte cu mizã mare ºi descâlcirea

altora destul de complicate. Ce a câºti-
gat Craiova în ultimii doi ani ºi cum va
arãta oraºul nostru peste încã doi,
atunci când toate proiectele începute
acum vor fi duse la capãt. Despre toate

aceste lucruri am stat de vorbã cu edi-
lul Craiovei, care a acceptat, într-un
dialog deschis, sã ne vorbeascã despre
sine, ce-i drept mai puþin, dar cel mai
mult despre Craiova ºi craioveni.
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Postarea integralã a senatoru-
lui Florin Vasile Cîþu, privind mã-
surile pe care o eventualã guver-
nare a partidului sãu le are în ve-
dere „în primele 24 de ore”, sunã
destul de straniu, dar deloc... ori-
ginal. Nu puþine mãsuri enunþate,
precum demiterea conducerilor
tuturor instituþiilor de stat, care
prin statutul lor ar fi trebuit sã nu
acþ ioneze pol i t ic  în  economie
(ASF, ANAF, CC, CNSP etc), în-
gheþarea tuturor programelor de
subvenþie (de la buget) ºi ajutor
de stat, pânã la finalizarea unei
analize care sã arate dacã banii
cheltuiþi au randamente pozitive,
retrocedarea în maximum 12 luni
a proprietãþilor – imobile, tere-
nuri, pãduri – confiscate de regi-
mul comunist (!) etc, par decupa-
te din programul economistului
Paulo Guedes (69 de ani), guru
economic al preºedintelui brazilian
Jair Bolsonaro, un ultraliberal de

curte al stabilimentului politic,
adept al ºcolii lui Milton Friedman
– Chicago boy –, cu ostilitate faþã
de trusturi, egalitarism, kayne-
sism. A se vedea „Doctrina ºocu-
lui. Naºterea capitalismului dezas-
trelor” – Ed. Vellant – 2009, de Na-
omi Klein. Cu totul întâmplãtor,
dacã senatorul Florin Cîþu care se
doreºte original, proclamând o
nouã erã dupã guvernarea social-
democratã, acelaºi lucru l-a clamat
ºi Jair Bolsonaro în Brazilia. Ne-
ar plãcea sã credem cã Paulo Gu-
edes s-a inspirat din gândirea eco-
nomicã a lui Florin Cîþu, dar nu
avem nicio certitudine. Plin de
sine, sugerând o cunoaºtere apro-
fundatã a fenomenelor economi-
ce, cel care se vede viitor minis-
tru al Finanþelor, enunþã la inter-
vale de timp, dacã îl citeºti, pre-
dicþii... impresionante, care nu se
confirmã. Realitatea româneascã
pare a nu fi de partea belicosului

senator: toate guvernele de dreap-
ta au fost nefaste pentru popula-
þie, exceptând guvernarea lui Cã-
lin Popescu Tãriceanu, care va rã-
mâne în memorie, înainte de toa-
te, prin „reaºezarea pensiilor”,
mãsurã autenticã de centru-stân-
ga. ªi dupã fiecare eºec de dreap-
ta, social-democraþii au pansat
rãni, preluând handicapuri nu uºor
de corectat pentru a merge mai
departe. Asta este o observaþie, ce
nu poate fi trecutã cu vederea. Ex-
ministrul Muncii, Lia Olguþa Va-
silescu, i-a administrat, pe pagina
sa de Facebook, en passant, o co-
recþie, atrãgând atenþia cã în filo-
sofia senatorului Florin Cîþu nu se
mai regãsesc programele în spri-
jinul bolnavilor, mamelor, copiilor,
pensionarilor, agricultorilor, anga-
jaþilor ºi angajatorilor etc. Toate
acestea urmând a fi stopate. ªi nu
e vorba de o scãpare. Pentru 2019,
Florin Cîþu spune cã vine... criza.

O prognozase ºi pentru 2018, dar
criza s-a speriat, probabil, fiind-
cã, ieri, în prezenþa presei, Viori-
ca Dãncilã a amintit cã România
a înregistrat creºtere economicã,
ceea ce se ºtia, ºi se situeazã pe
locul 7 la nivelul UE, în ceea ce
priveºte dinamica exporturilor to-
tale, cu o creºtere de 9,2%. Rata
de inflaþie a fost þinutã sub con-
trol, dobânda de intervenþie a BNR
ºi cursul de schimb, aºijderea.
Anul agricol a fost unul de excep-
þie. Nu are sens sã comentãm, in
extenso, tabloizata analizã econo-
micã a senatorului Florin Cîþu,
care, din pãcate, aduce deservicii
mai degrabã propriului partid. Dar
asta e o treabã de comunicare a
PNL. A nu privi însã la ceea ce se
întâmplã în þãri din Uniunea Eu-
ropeanã (Italia, mai nou Franþa,
Spania) ºi a credita cu ºanse de
reuºitã un excentric program ul-
traliberal, meritã avut în vedere.

Este vorba despre prima
tranºã a împrumutului BEI de-
dicat femeilor antreprenoare din
UE ºi se preconizeazã cã apro-
ximativ 260 de IMM-uri ºi în-
treprinderi cu capitalizare me-
die vor beneficia de valoarea
totalã a împrumutului, care va
sprijini 6 100 de locuri de mun-
cã. Prima operaþiune cu Garanti
Bank ridicã la 16 numãrul in-
stituþiilor de finanþare partene-
re din România. Aceastã tranºã
inovatoare a împrumutului va
oferi acces la o sursã de finan-
þare mai favorabilã pentru fe-
meile antreprenoare care repre-
zintã întreprinderi mici ºi mij-
locii (IMM-uri) ºi întreprinderi
cu capitalizare medie. Pentru a
avea acces la aceste împrumu-
turi, întreprinderile trebuie sã
fie deþinute în proporþie de peste
50 % de una sau mai multe fe-
mei, ori sã fie deþinute în pro-
porþie de 26 % pânã la 50 % de
una sau mai multe femei, iar
funcþia de director general, di-
rector administrativ sau direc-
tor financiar sã fie deþinutã de
o femeie.

„Salut acest nou acord”
Promovarea egalitãþii de gen

ºi a diversitãþii face parte din

Pentru a sprijini firmele....

BEI acordã Garanti Bank România un împrumut în valoare
de 22,3 milioane de euro

Banca Europeanã de Investiþii (BEI) acordã Garanti
Bank România un împrumut în valoare de 22,3 milioane

de euro pentru a sprijini firmele din România. Din
valoarea împrumutului, 5 milioane EUR se alocã femei-

lor antreprenoare, sumã care va fi suplimentatã cu 5
milioane  euro din partea Garanti Bank.  Aceastã tranz-
acþie este sprijinitã de Fondul european pentru investiþii
strategice (FEIS), pilonul financiar al Planului de inves-

tiþii pentru Europa, numit ºi „Planul Juncker”.

obiectivul BEI de a garanta cã
proiectele pe care le finanþeazã
sunt în beneficiul tuturor mem-
brilor comunitãþii. Aceastã ope-
raþiune, primul împrumut inter-
mediat al BEI în UE care spriji-
nã în mod specific antreprenoa-
rele, va susþine participarea fe-
meilor ca actori economici
esenþiali ºi este în conformitate
cu Strategia BEI privind egali-
tatea de gen ºi emanciparea eco-
nomicã a femeilor. „Mã bucur
foarte mult cã Planul Juncker
acordã o mânã de ajutor femei-
lor antreprenoare din România,
asistându-le sã îºi exprime ta-
lentele ºi sã îºi transforme idei-
le în proiecte concrete. Eman-
ciparea femeilor ºi punerea la
dispoziþia acestora a mijloace-
lor financiare de care au nevo-
ie pentru a reuºi vor aduce be-
neficii directe economiei Româ-
niei. Salut acest nou acord ºi
sper sã vãd multe astfel de
acorduri încheiate în viitor”, a
subliniat Comisarul european
pentru politica regionalã, Co-
rina Creþu.

Peste 90 % din activitatea BEI
este concentratã în Europa

Banca Europeanã de Investi-
þii (BEI) este banca Uniunii Eu-

ropene. Aceasta este instituþia de
creditare pe termen lung a UE ºi
este singura bancã deþinutã de
statele membre ale Uniunii Eu-
ropene ºi care reprezintã intere-
sele acestora. UE. Peste 90 % din
activitatea BEI este concentratã
în Europa, însã banca sprijinã
ºi politicile externe ºi de dezvol-
tare ale UE. BEI a aprobat Stra-
tegia privind egalitatea de gen ºi
emanciparea economicã a femei-
lor în 2016, cu scopul de a inte-
gra egalitatea de gen ºi, în spe-
cial, emanciparea economicã a
femeilor în modelul de activitate
al BEI vizând activitãþile de cre-
ditare, finanþare mixtã ºi consul-
tanþã desfãºurate în interiorul ºi
în afara UE. 

856 000 de IMM-uri vor
beneficia de un acces mai
bun la finanþare

Planul de investiþii pentru Eu-
ropa (Planul Juncker) este una
dintre mãsurile esenþiale ale UE
destinate stimulãrii investiþiilor în
Europa, contribuind astfel la cre-
area de locuri de muncã ºi la sti-

mularea creºterii economice.
Datoritã garanþiilor din partea
Fondului european pentru inves-
tiþii strategice (FEIS), BEI ºi
Fondul european de investiþii
(FEI) sunt în mãsurã sã îºi asu-
me o parte mai mare din riscuri-
le proiectelor, încurajând inves-
titorii privaþi sã participe la pro-
iecte. Iniþial, s-a intenþionat ca
FEIS sã mobilizeze investiþii în
valoare de 315 miliarde euro în
întreaga UE, pe o perioadã de trei
ani, pânã la jumãtatea anului
2018. În decembrie 2017, Par-
lamentul European ºi statele
membre au ajuns la un acord în
sensul prelungirii duratei FEIS
pânã în 2020 ºi al creºterii capa-
citãþii financiare a acestuia pânã
la 500 miliarde euro. În decem-
brie 2018, Planul Juncker mobi-
lizase deja investiþii suplimentare
în valoare de 371,2 miliarde euro
inclusiv peste 2,7 miliarde euro
în România, urmând ca 856 000
de întreprinderi mici ºi mijlocii
sã beneficieze de un acces mai
bun la finanþare.

MARGA BULUGEAN
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În perioada urmãtoare sunt mai
multe etape care trebuie trecute
de cãtre cadrele didactice, titula-
re la catedrã. La nivelul unitãþilor
ºcolare, pînã pe 31 ianuarie, tre-
buie fãcute listele cu cadrele di-
dactice care solicitã menþinerea în
activitate pânã la vârsta de 65 de
ani, precum ºi a tabelelor  care
cuprind personalul didactic ce
îndeplineºte condiþiile legale de
pensionare la 1 septembrie 2019,
pe baza cererilor înregistrate la

Ministerul Educaþiei Naþiona-
le a fãcut cunoscut calendarul
desfãºurãrii examenului de Eva-
luare, pentru absolvenþii clasei a
VIII-a. Astfel, înscrierea candi-
daþilor se va desfãºura în perioa-
da 03 – 07 iunie, iar prima probã
scrisã, cea de Limba ºi literatura
românã va fi susþinutã pe 18 iu-

«Al ºaptelea copil la pãrinþii sãi, Mihai
Eminescu este poetul care ºi-a admis douã
zile de naºtere, deºi este clar cã s-a nãscut
o singurã datã. Astfel, un istoric precum
N. Georgescu ne explicã faptul cã actul
de botez al viitorului poet e datat 15 ianua-
rie 1850 (27 ianuarie, stil nou) ºi este sem-
nat de tatã, Gheorghe Eminovici, respec-
tiv de bunic, Vasile Juraºcu.

Într-un registru al „Junimii”, însã, sub
chiar semnãtura lui Mihai Eminescu, este
pomenitã data de 20 decembrie 1849 (2 ia-
nuarie 1850, stil nou), fapt întãrit, se pare,
ºi de fratele poetului, Matei, care a mãrturi-
sit cã pe o psaltire a familiei se notase: „As-
tãzi, 20 decembrie, 1849, la 4 ceasuri evro-
peneºti, s-au nãscut fiul lui nostru Mihail”.
Într-un manuscris al sãu, poetul a fãcut o
socotealã aritmeticã scãzând din 1883 anul
1849: putem deduce cã Eminescu era mai
degrabã încredinþat de acest ultim an ca datã
certã a naºterii sale. Acelaºi istoric, N. Geor-

gescu, afirmã cã poetul îºi serba cu prietenii ca zi de naºtere pe cea din decembrie.
Cum însã actele au întâietate (deºi mãrturisirea poetului ar trebui sã aibã întâietate),

românii serbeazã anul acesta 169 de ani de la naºterea celui mai important poet român.
Este o conspiraþie a astrelor sau poate o simplã... potrivealã, faptul cã anul naºterii
marelui poet este acelaºi cu cel al fondãrii Teatrului Naþional Craiova». (Nicolae Coande
- ºef Serviciu Dramaturgie, Teatrul Naþional „Marin Sorescu”)

În tradiþionalul Concert de Anul Nou,
cu care de fiecare datã deschide progra-
mul lunii ianuarie, Filarmoni-
ca „Oltenia” propune spre au-
diþie valsuri, polci ºi arii cele-
bre ale faimoasei familii aus-
triece de muzicieni Strauss.
Intitulat chiar „Cãlãtorind cu
Strauss”, evenimentul va avea
douã reprezentaþii, pe 11 ºi 12
ianuarie 2019, cu începere de
la ora 19.00. Ambele vor fi
susþinute de Orchestra Sim-
fonicã a Filarmonicii craiove-
ne, condusã de dirijorul Ma-
rius Hristescu, invitatã fiind
soprana Ianna Novac. Cele
douã concerte vor avea loc cu

Noutãþi pentru profesori
Miºcãri importante, pentru mobilitatea cadrelor

didactice, au fost anunþate de Ministerul Educaþiei
Naþionale. Astfel, la Dolj a fost constituitã comisia
judeþeanã de mobilitate, începând cu 4 ianuarie, care îi
vizeazã pe profesori.

nivelul unitãþilor ºcolare ºi comu-
nicarea acestora la ISJ Dolj.

„Suntem pe un trend ascen-
dent, în ceea ce priveºte cadrele
didactice care vor sã-ºi continue
activitatea la catedrã, în locul
pensionãrii. În acest an ºcolar
avem 118 profesori în aceastã
categorie, cei mai mulþi fiind la
ciclul primar – 22 ºi la cel preºco-
lar – 34. În 2017/2018 au fost
înregistrate 107 de astfel de ca-
zuri”, a precizat prof. Monica

Leontina Sunã, inspector gene-
ral al ISJ Dolj. O noutate este
situaþia cadrelor didactice care
au avut posturile restructurate în
anii anteriori ºi care sunt detaºa-
te pe posturi vacantate.

„Pânã pe 31 ianuarie se depun
cereile, profesorii putând fi titu-
larizaþi la ºcolile unde sunt în pre-
zent. Solicitarea este aprobatã în
Consiliul de Administraþie al uni-
tãþii de învãþãmânt ºi va fi trimi-
sã, pentru obþinerea acordului, la
CA al ISJ Dolj. Profesorii titulari
pot cere ºi întregirea sau com-
pletarea normei didactice, pânã
pe 31 ianuarie. În mediul rural,
completarea se poate face cu alte
discipline din aceeaºi aurã curri-
cularã, pentru jumãtate de nor-

mã, cu pãstrarea drepturilor sa-
lariale de profesor calificat. În
oraºe, la gimnaziu, completãrile
se fac cu o treime de ore din dis-
cipline din aria curricularã.

ªedinþa publicã de repartizare
a cadrelor didactice care solicitã

completarea sau întregirea nor-
mei va avea loc pe 7 martie, în
aceeaºi lunã fiind soluþionatã ºi
situaþia celor care intrã în restrân-
gere de activitate”, a mai spus
Monica Leontina Sunã.

CRISTI PÃTRU
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nie, douã zile mai târziu având
loc examenul la Matematicã. Pe
25 iunie vor fi afiºate rezultatele
iniþiale, pânã la ora 12:00, în ace-
eaºi zi, cu termen limitã ora
20:00, putând fi depuse conte-
staþiile, care vor fi analizate în
intervalul 26 – 28 iunie, rezulta-
tele finale fiind fãcute cunoscu-

te pe 29 iunie. Conform precizã-
rilor prof. Monica Leontina
Sunã, inspector general al In-
spectoratului ªcolar Judeþean
Dolj, în Dolj au fost constituite
157 de Centre de examinare, pen-
tru 5.349 de potenþiali absolvenþi
ai ciclului gimnazial.

CRISTI PÃTRU
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Teatrul Naþional „Marin Sorescu” invi-
tã publicul marþi, 15 ianuarie 2019, de la
ora 17.00, în Sala „Ia te uitã!”, la o întâl-
nire cu poezia lui Mihai Eminescu, alãturi
de trei actori reputaþi ai Naþionalului cra-
iovean: Constantin Cicort, Angel Rababoc
ºi Nicolae Vicol. Împreunã, aceºtia vor
recita 15 poeme eminesciene, majoritatea
postume. «Poemele pot fi subsumate unui
registru ironic, chiar sarcastic al poetu-
lui, propulsate de un comic a cãrui forþã
de seducþie nu s-a diminuat în timp. De la

„Cugetãrile sãrmanului Dionis”, trecând
prin „Copii eram noi amândoi” ºi pânã la
„Umbra lui Istrate Dabija-voievod” publi-
cul va avea ocazia sã asculte un sunet
eminescian vital-critic þintind tare ºi defi-
cienþe ale contemporanilor sãi, dar ºi me-
lancolice incursiuni într-un trecut pe care
îl înnobila cu mintea ºi simþirea sa», pre-
cizeazã organizatorii. Evenimentul va fi
prezentat de Nicolae Coande, iar accesul
publicului va fi liber.

MAGDA BRATU

Valsuri, polci ºi arii celebre, în Concertul
de Anul Nou al Filarmonicii „Oltenia”

casa închisã, toate biletele fiind epuizate
la vânzare, potrivit reprezentanþilor Filar-
monicii „Oltenia”.

 Ianna Novac a intrat în showbiz în
anul 2003, cântând în cunoscuta trupã
pop A.S.I.A. Licenþiatã a Universitãþii Na-
þionale de Muzicã din Bucureºti, secþia
Canto Clasic, a lansat proiectul solo în
pop-opera în 2010, fiind singura sopra-
nã din România care abordeazã acest gen.
Lansarea a avut loc printr-un concert alã-
turi de celebrul tenor italian Alessandro
Safina, la Sala Palatului din Bucureºti. În
2011 s-a produs ºi lansarea internaþiona-
lã, printr-un album realizat alãturi de ce-
lebrul interpret Francesco Napoli, pro-
dus de casa de discuri Universal Germa-
ny. În anul 2012 a lansat primul album
din cariera solo, „Open Your Eyes”,
printr-un concert susþinut la Teatrul
Odeon din Bucureºti.

Ca solistã vocalã, Ianna Novac a câºti-
gat peste 25 de premii naþionale ºi inter-
naþionale la concursuri, festivaluri ºi gale.
Începând cu anul 2011, desfãºoarã o bo-

gatã activitate solisticã inter-
naþionalã, susþinând concer-
te în Italia, Germania, Fran-
þa, Ungaria, Grecia, Emiratele
Arabe Unite, Rusia, Ucraina,
Bielorusia ºi Republica Mol-
dova. Cel mai nou proiect,
lansat în 2017, este realizat
în colaborare cu Symphonic
Pop Orchestra, alãturi de
care soprana a concertat atât
în România, cât ºi în strãinã-
tate. În 2018 i s-a decernat
Premiul pentru originalitate
în muzicã, la Gala Perfor-
manþei ºi Excelenþei.  

MAGDA BRATU
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Domnule primar, Mihail Geno-
iu, aþi preluat mandatul în iunie
2017, practic vã aflaþi la jumãtatea
lui. Care ar fi primele lucruri care
vã vin în minte când vã gândiþi la
perioada pe care aþi parcurs-o?

Pe de o parte, a fost închiderea
tuturor proiectelor europene, ºi aici
mã refer la Parcul Romanescu ºi
Water Park, acestea au fost ultimele
douã proiecte care au urmat dupã
Teatrul de Varã ºi Business Center.
Finalizarea acestor proiecte a închis,
în totalitate, axa europeanã 2007-
2014, în felul acesta acesta realizân-
du-se toate proiectele scrise în pe-
rioada respectivã. Am ºi fost decla-
rat, la o consfãtuire þinutã la Bacãu,
în prezenþa primului ministru, Viori-
ca Dãncilã, ºi domna comisar euro-
pean, Corina Creþu, oraºul cu cele
mai mari realizãri pe fonduri europe-
ne. A început, apoi, o perioadã în
care a trebuit sã elaborãm alte noi
proiecte. ªi am lucrat pe douã pla-
nuri: pe investiþii de la bugetul local
ºi pe proiecte realizabile cu fonduri
europene. A trebuit sã reluãm foar-
te multe lucruri care erau înþepenite
în diverse stadii, pentru cã toate
atenþia noastrã a fost acordatã pro-
iectelor pe fonduri europene, pen-
tru cã, dupã cum ºtiþi, au avut ter-
mene de rambursare ºi mai multe
condiþii impuse. Un proiect euro-
pean nefinalizat însemnat ºi atrage-
rea unor sancþiuni, un numãrf de ani
– este vorba de trei ani de zile – nu
mai poþi sã accesezi proiecte euro-
pene. ªi atunci ne-am focusat pe
aceste proiecte europene. Am ºi re-
luat unele proiecte din stadiile pe
care le-am gãsit.

La care proiecte vã referiþi?
Unul dintre lucrurile care a trebuit

deblocat a fost cartierul de locuinþe.
Iniþial, la sfârºitul lui 2017, noi l-am
bugetat pentru 2018 cu o sumã des-
tul de mare – 12 milioane de euro –
înþelegând realizarea blocurilor de la
strada Caracal. Dupã care, s-a ivit o
oportunitate  – relaþia cu ANL. În
cursul lui 2018, am fãcut demersurile
de predare cãtre ANL a acestui car-
tier. A trebuit inventariatã toatã in-
vestiþia de acolo, a trebuit curãþitã
cartea funciarã, s-a derulat ºi exper-
tiza tehnicã a acestor clãdiri, practic
a fost o evaluare serioasã. Toþi paºii
aceºtia a trebuit sã fie fãcuþi, apoi
predatã în totalitate documentaþia
tehnicã – proiectele, autorizaþia de
construcþie, dar ºi amplasamentul
cãtre ANL.

Aveþi noutãþi de la ANL, când se
vor apuca de lucru?

ANL a semnat contractul, la sfâr-
ºitul lui decembrie, cu proiectantul.
Am înþeles cã au semnat cu acelaºi
proiectant cu care s-a lucrat anterior
ºi vor începe procedurile de atribui-
re a execuþiei locuinþelor. Eu sper ca,
în primãvara lui 2019, în martie, sã ºi
înceapã reconstrucþia în cartierul
chinezesc.
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Tot un proiect cu probleme a fost
ºi Colegiul Carol I.

Este un proiect foarte important
pe care l-am dirijat, în sensul de a
intra într-o altã finanþare. Aici, noi
aveam în discuþie un proiect care data
încã din anul 2014. Prima variantã a
fost de aproximativ 18 milioane de
euro, dupã care am încercat sã gã-
sim finanþãri europene la aceastã clã-
dire. Am fãcut ºi o variantã cu o va-
loare redusã, de 5 milioane de euro,
pentru cã s-a transmis o axã pe insti-
tuþii de învãþãmânt, dar limitatã la ni-
velul a 5 milioane de euro. ªi am fã-
cut aceastã variantã mai ieftinã, în
care refãceam doar structura de re-
zistenþã a colegiului, ca sã ne înca-
drãm în acea sumã. În momentul în
care s-au deschis ghidului solicitan-
tului, s-a constatat cã nu ne puteam
încadra în acea axã, deoarece preve-
dea reabilitarea numai a colegiilor cu
profil tehnic, deci excludea pe cele
cu profil teoretic. Deci, Colegiul Ca-
rol I nu se putea încadra. ªi am pre-
vãzut noi o sumã cu care sã începem
lucrãrile acolo. în cursul anului 2017,
am avut douã încercãri în care am
scos la licitaþie, pe varianta redusã
de 5 milioane de euro, execuþia. Am
avut surpriza sã nu se prezinte ni-
meni la nici una din cele douã licita-
þii. Am tras concluzia atunci cã do-
cumentaþia are ceva hibe, pentru cã
cei care se înscriu sunt oameni se-
rioºi ºi verificã foarte amãnunþit do-
cumentaþiile. În timp ce noi studiam
aceastã problemã, senatorul de Cra-
iova, Claudiu Manda, ne-a adus o
veste foarte bunã, anume cã aceastã
reabilitare a fost prinsã în programul
de guvernare. Iniþial, au fost prinse
sediile a douã Opere din þarã, cea din
Cluj ºi Iaºi, iar la intervenþiile sale a
fost introdusã ºi Opera din Craiova.
Acest lucreu înseamnã cã execuþia
va fi fãcutã de cãtre CNI, exact pe
principiul pe care a fost executat sta-
dionul de fotbal. Din acel moment,
noi am intrat pe fir, am fost la CNI, am
luat legãtura cu ei. A fost o perioadã
destul de lungã în care a trebuit sã îi
convingem cã Opera Românã nu
poate fi ruptã de Colegiul Carol I, cã
era vorba de o clãdire comunã.

ªi cum i-aþi convins?
Încã ºi pe vremea când eu eram

elev acolo, opera actualã era, de fapt,
sala de festivitãþi a liceului. Au înþe-
les ºi dânºii cã nu se pot separa ºi
am reuºit sã introducem valoarea
totalã de 18 milioane de euro, în in-
vestiþiile de la CNI. Bineînþeles, cu
experienþa pe care o acumulasem noi,
cã nu am avut ofertanþi, s-a luat ho-
tãrârea ca prima etapã sã fie actuali-
zarea acestui proiect. ªi se aflã acum
în procedura de actualizare, are ter-
ment sfârºitul lunii februarie, când
trebuie predat proiectul actualizat.
Dupã care, se va scoate la licitaþie
execuþia.

Ar exista vreo ºansã, cât de micã,
sã înceapã ºantierul?

Eu sper ca, în a doua jumãtate a
anului, sã avem un constructor care
sã se apuce de Colegiul Carol I. Dar,
una peste alta, faptul cã mergem pe
varianta maximalã, de 18 milioane de
euro – care prevede dotarea în tota-
litate a Operei Române cu tot ce în-
seamnã funcþionalitatea ei, cu scene
ºi decoruri care se schimbã automat,
adicã tot ceea ce este mai modern în
materie – este o mare realizare. Ori-
cum, un lucru pe care nu puteam sã-
l facem prin bugetul local.

Ce se mai întâmplã cu stadionul
de atletism?

Al treilea proiect major pe care l-
am deblocat este cel legat de stadio-
nul de atletism. Un stadion care, dacã
vã aduceþi aminte, a plecat ca o obli-
gativitate de realizare a unei piste de
atletism, în momentul în care am de-
molat-o pe cea veche. Actualul sta-
dion de fotbal este realizat fãrã nici o
pistã de atletism. Uºor-uºor, de la
pistã de atletism, ne-am gândit sã
facem un stadion. Ne-am lovit de
câteva probleme, în perioada execu-
þiei stadionului cel mare, din cauzã
cã pânza freaticã a migrat de la sta-
dionul mare înspre cel de atletism. S-
au suspendat lucrãrile atunci din
cauza acestei probleme care a apã-
rut ºi am reluat, de la început, toate
studiile, inclusiv partea de proiecta-
re. De aceastã datã, am zis cã dacã
tot facem un stadion, sã-l facem la
superlativ. Am fãcut o proiectare
care, de aceastã datã, a avut un stu-
diu de fezabilitate realizat de o firmã
din Germania, agreatã de cãtre Fede-
raþia Internaþionalã de Atletism. A
stabilit condiþiile ºi parametrii pe care
trebuie sã-i îndeplineascã acest sta-
dion. Cu acest studiu ºi sub obser-
vaþia firmei respective, s-a realizat
proiectarea, finalizatã în cursul lunii
noiembrie 2018. A fost predatã cãtre
Direcþia de Investiþii a primãriei, a luat
avizul CLM Craiova, iar sãptãmâna
aceasta – cel târziu vineri – sã fie
ridicat în SEAP pentru licitaþia de
execuþie. De aici fiind vorba doar de
execuþie, proiectarea fiind executatã.

Deci începeþi anul chiar cu sta-
dionul de atletism...

Chiar cu stadionul de atletism!
Fiind atâtea proiecte mari ºi

complicate, pe care a trebuit sã le
reluaþi, modificaþi, soluþionaþi, nu
v-au îngreunat cumva începutul de
mandat?

Nu am resimþit lucrurile nici foar-
te complicate ºi nici cã aº fi fost în
postura unui început de mandat. Eu
am lucrat la aceste proiecte, ca vi-
ceprimar, cu doamna Lia Olguþa Va-
silescu, ºi am fost foarte implicat,
încât nu aº putea putea spune cã a
fost ceva nou pentru mine. ªtiam
cã existã aceste proiecte, cu dificul-
tãþile lor, însã terminasem o etapã în
care ce a fost simplu, limpede ºi clar.
Chiar ºi acolo, cu unele greutãþi, ºi
aici mã refer la problemele de la
Water Park, care a fost pe punctul
de a fi abandonat. ªi numai tenaci-
tatea noastrã ºi ambiþia de a-l duce
la capãt au fãcut ca el sã fie termi-
nat. Prin urmare, ºtiam cã aceste
proiecte rãmãseserã dintre cele mai
complicate, mai neclare. Dar, la fel
de bine puteam sã le ºi abandonez.
Puteam sã spun, da, domnule, aces-
tea sunt proiecte care nu meritã sã
le mai continuãm ºi le lãsam. Dar, pe
acelaºi principiu cã nimic nu rãmâ-

ne neterminat, am continuat cu ele
ºi le-am adus în parametrii de func-
þionalitate. Pentru cã una din pro-
blemele de care m-am lovit în toatã
aceastã perioadã ºi încã mã mai co-
frunt de multe ori este legatã de anu-
mite detalii care, în perioada de pro-
iectare, sunt neglijate. Ce se întâm-
plã cu obiectivul dupã ce îl finali-
zezi? Îl execuþi, te bucuri, tai pangli-
ca. În loc sã devinã un lucru care sã
aducã plus valoare, devine o piatrã
de gât. Pentru cã nu este funcþio-
nal, pentru cã nu au fost prinse în
proiect ºi anumite lucruri care sã îþi
aducã acea plus valoare. Deci, mai
mult de încurcã. ªi de asta am prefe-
rat, la stadionul de atletism, sã
opresc proiectul ºi sã îl luãm de la
zero. Sã-l gândim în aºa fel încât sã
devinã funcþional, pentru cã are niº-
te lucruri extraordinare acum. Este
un stadion de categoria II, adicã este
singurul stadion din þarã care va
putea sã gãzduiascã un campionat
european de atletism.

Bine, aici era ºi domeniul dum-
neavoastrã...

Era ºi domeniu, ºi pasiunea. Dar
am gândit un lucru pe care eu îl ºtiam
din experienþa mea. Cã un stadion
fãrã o pistã de încãlzire nu poate sã
existe. Ori noi aveam acolo, iniþial,
doar o singurã pistã. Nu putea fi fo-
lositã decât pentru antrenamente. Ca
sã poþi gãzdui o competiþie, trebuia
sã ai pista respectivã, dar ºi alta unde
atleþii sã se încãlzeascã înainte de a
intra în competiþie. ºi am plecat de la
aceastã idee cã ne trebuie o pistã de
încãlzire. A venit consultantul ger-
man ºi a zis cã sã se poate face. Dar,
dacã tot se face, haideþi sã nu fie doar
o simplã linie dreaptã, cum aveam pe
vremuri la stadionul oblemenco, ci
facem tot o pistã circularã, cu o cir-
cumferinþã la jumãtate decât cea pen-
tru competiþii. ªi atunci ne-am gân-
dit aºa: ce fac, atunci, atleþii iarna?  O
bunã parte din an, e vreme rea, nu
pot sã alerge pe pistã pentru cã este
îngheþatã. ªi am ajuns la ideea ca
aceastã pistã care este pentru încãl-
zire sã fie prevãzutã ºi cu fundaþie
pentru o eventualã închidere. Deci,
pista de încãlzire va avea posibilita-
tea, în a doua etapã, sã fie închisã ºi
transformatã în salã de atletism. Asta
vream sã vã arãt cã toate au fost gân-
dite în aºa fel încât stadionul sã fie
funcþional. Iar ceea ce este mai im-
portant este faptul cã stadionul este
gândit de aºa naturã încât spectaco-
le de dimensiuni medii - care depã-
ºesc Sala Polivalentã, dar sunt sub
capacitatea stadionului de fotbal –
vor putea fi gãzduite pe acest sta-
dion de atletism. Adicã el este multi-
funcþional.

Sã înþelegem cã stadionul de atle-
tism a devenit proiectul de suflet al
dumneavoastrã?

Da, pot sã spun cã este proiectul
meu de suflet ºi sper sã avem noro-
cul unui constructor serios care sã
câºtige aceastã licitaþie ºi sã-l reali-
zeze.

Deºi nu ar fi trebuit, aþi întâmpi-
nate probleme de funcþionalitate ºi
cu parcarea subteranã, un proiect
care vine dintr-un mandat îndepãr-
tat.

Parcarea subteranã a avut o pro-
blemã precum Water Park-ul, anume
cã nu intra în zona rentabilitãþii. Aces-
te proiecte de finanþare, ºi parcarea

ºi complexul de distracþii, sã ºtiþi cã
au avut un specific pe care eu, per-
sonal, l-am înþeles foarte greu ºi foar-
te târziu. Venind din mediul de eco-
nomie liberã, de business, mi-a fost
foarte greu sã înþeleg acest mod de
gândire al acestor douã proiecte.
Având la bazã un caracter social, nu
au principal scop profitul. Principa-
lul lor scop este sã fie folositoare, sã
aibã cetãþenii unde sã îºi parcheze
maºinile, etc. În felul acesta, tarifele
sunt gândite de aºa naturã încât, dacã
la un moment dat, profitul parcãrii
creºte foarte mult, tarifele trebuie
scãzute, ca nu cumva sã o transfor-
me într-o activitate comercialã ºi sã
creeze bani. ªi am sesizat un alt lu-
cru: în toatã lumea aceasta, dacã cum-
peri ceva la bax, ieºi mai ieftin pe
bucatã decât dacã cumperi bucatã
cu bucatã. La parcarea subteranã
este invers: abonamentul, dacã îl
împarþi pe orele de funcþionare, dã
un tarif pe orã mai mare decât dacã
parchezi acolo cu ora. Este împotri-
va oricãrei logici. Stând de vorbã cu
consultantul de la vremea respecti-
vã, am înþeles cã ideea este sã nu
devinã un loc de staþionare a unei
maºini. Sã fie convenabil sã plãteºti
cu ora, pentru cã atunci preþul este
mai mic decât dacã ai abandona-o
acolo. cu toate acestea, noi nu reu-
ºeam sã o facem sã fie rentabilã. De-
venea doar în perioada unor specta-
cole în centru. ªi atunci am gândit
acest sistem cu parcarea cu platã pe
strada „A.I.Cuza”, mai ales cã se fi-
nalizase ºi centrul istoric ºi, de la o
anumitã orã, era imposibil sã treci pe
acolo fiindcã erau maºini parcate,
chiar ºi pe trei rânduri.

ªi atunci aþi propus parcarea cu
platã din centrul oraºului.

 Prima datã, am zis cã facem acest
sistem ca probã, cu niºte investiþii
minime – un contract cu operatorii
de telefonie, câteva plãcuþe indica-
toare pe care se specificã cum se
opereazã ºi marcarea cu altã culoare
a locurilor de parcare cu platã. Deci
investiþia a fost minimã, iar rezultate-
le foarte, foarte bune.În cel mai scurt
timp, a început sã creascã ºi gradul
de ocupare al parcãrii subterane. au
fost ºi luni în care parcarea a devenit
profitabilã, adicã acolo un leu-doi,
dar a fost pe plus. iar acum gândim o
variantã în care sã putem sã inves-
tim ºi bani în aceastã parcare.

La ce vã gândiþi, mai exact?
Vrem sã achiziþionãm, mai întâi,

câteva parcometre pentru a da posi-
bilitatea ºi celor care nu au telefon
sau vin din altã þarã, iar telefonul lor
nu poate accesa aplicaþia noastrã.
Dar acum,  da, am curaj sã spun cã
putem sã investim, fiindcã este func-
þionalã ºi va dãinui ºi peste timp. Fi-
indcã parcometrele sunt destul de
scumpe, sunt câteva mii, dacã nu
peste câteva zeci de mii de euro, pe
bucatã. Ne mai gândim ºi la extinde-
rea acestei parcãri cu platã într-un
inel în jurul centrului istoric, pe strã-
zile Kogãlniceanu, Mihai Viteazul, în
aºa fel încât zona veche a oraºului
sã fie încercuitã de locuri de parcare
cu platã. Orice vizitator sau turist sã
poatã gãsi un loc de parcare, fiindcã
noi am constatat cã mare parte din
locurile de parcarea – cele care nu
sunt cu platã în acest moment – sunt
ocupate de cei care vin la serviciu în
zona centralã. Lasã maºina de dimi-

Ce calitãþi are primarul Mihail Genoiu ºi cum
l-au ajutat atuurile sale sã facã faþã unui man-
dat, al cãrui început a fost marcat de rentabiliza-
rea unor proiecte cu mizã mare ºi descâlcirea
altora destul de complicate. Ce a câºtigat Craio-
va în ultimii doi ani ºi cum va arãta oraºul nos-

tru peste încã doi, atunci când toate proiectele
începute acum vor fi duse la capãt. Despre toate
aceste lucruri am stat de vorbã cu edilul Craio-
vei, care a acceptat, într-un dialog deschis, sã ne
vorbeascã despre sine, ce-i drept mai puþin, dar
cel mai mult despre Craiova ºi craioveni.



cuvântul libertãþii / 5joi, 10 ianuarie 2019 interviuinterviuinterviuinterviuinterviu

doresc sã vãd zâmbete pe chipurile craiovenilor!”doresc sã vãd zâmbete pe chipurile craiovenilor!”doresc sã vãd zâmbete pe chipurile craiovenilor!”doresc sã vãd zâmbete pe chipurile craiovenilor!”doresc sã vãd zâmbete pe chipurile craiovenilor!”

neaþa de la ora 8 ºi pânã seara la 18.00,
când terminã lucru. Ori asta frâneazã
activitatea comercialã ºi vizitarea
centrului.

Craiovenii din cartiere cer lo-
curi de parcare cu abonament. Ce
le transmiteþi, este un lucru rea-
lizabil?

Noi avem în studiu aceastã posi-
bilitate. Primul lucru care va sparge
gheaþa este legat de zona din jurul
English Park. Sunt câteva blocuri, mai
ales cel de la Casa Albã, care nu au
nici un loc de parcare, altele decât
cele cu platã, instituite de noi. Deci
ei nu au nici o posibilitate sã parche-
ze, cu toate cã ei plãtesc acea vinietã
de 40 de lei, odatã cu impozitul. Aici
avem în lucru un studiu, deocamda-
tã nu am nici o variantã mulþumitoa-
re de la Direcþia Servici Publice. Dar
va fi un început cu rezidenþii din zona
centralã. Oricum, eu vã spun cã vii-
torul oraºului Craiova înseamnã re-
nunþarea la vinietã ºi marcarea ºi în-
chirierea locurilor de parcare.

Adicã este un sistem depãºit?
Da, eu consider cã este un sistem

depãºit. Pentru cã foarte mulþi cetã-
þeni doresc acum sã aibã locul lor de
parcare la bloc, securizat. Sã ºi-l achi-
te, dar sã fie sigur cã atunci când vin
de la servici, gãsesc liber.

Dar ar fi posibil?
Da, este posibil. ªi vã spun ºi

cum. Se vor mai cumpãra douã-trei
maºini de ridicare la RAT, sau cât este
necesar. ªi, în momentul în care omul
vine ºi îºi gãseºte ocupat locul de
parcare - pe care l-a închiriat în urma
unei licitaþii ºi are menþionat pe o plã-
cuþã numãrul sãu de înmatriculare –
sunã ºi imediat vine o maºinã ºi îl
ridicã. ªi vã garantez eu cã disciplinã
se face, în momentul în care ai ºi me-
canismele cu care sã sancþionezi ori-
ce abatere de la regula respectivã.
Dar cred cã acesta este viitorul ora-
ºului. Chiar dacã nu este o propune-
re pentru mandatul meu, am demarat
lucrurile, în sensul inventarierii ºi
marcãrii tuturor locurilor de parcare
din oraº. Am început acest lucru pe
strãzile care se reabiliteazã.

Cea mai mare problemã rãmâne
tot traficul, care este foarte, foarte
aglomerat. Vorbeaþi, la un moment
dat, ºi despre un soft, o metodã ºtiin-
þificã,  care vã ajutã la decongestio-
narea circulaþiei,  sã disciplinaþi
cumva ºi mai mult traficul.

Pentru disciplinarea traficului,
avem douã soluþii. Prima este cea prin
sistemul de sensuri unice pe strãzi.
Deja a fost trecut prin comisia de sis-
tematizare acest plan al sensurilor
unice din cartierul Valea Roºie, care
va fi primul cartier sistematizat aºa.
Existã, la aceastã orp, într-adevãr, un
soft care ne aratã ce se întâmplã pe o
stradã când se introduce sensul unic.
Se poate face o simulare, care aratã
cum creºte sau scade traficul pe strã-
zile adiacente. ªi îþi dã ºi zona de
rentabilitate, adicã ce variantã este
mai bunã. Un soft inteligent cu care
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vom sistematiza Valea Roºie. Dar, vi-
vazi de decongestionarea traficului,
cele mai mari lucrãri se vor face tot
pe proiectele europene. Noi am de-
pus deja – ºi este în procedurã de
achiziþie la Ministerul Dezvoltãrii –
un proiect în valoare de 46 milioane
de euro pentru achiziþia a 17 tramva-
ie noi. Tramvaiele noi vin la pachet
cu reabilitarea cãii de rulare pe capã-
tul nereabilitat de la Henry Ford ºi
celãlalt de la Severinului, dar ºi cu
remodelarea sistemului de semafori-
zare. Pentru cã noi, ca sã putem achi-
ziþiona aceste 17 tramvaie, a trebujit
sã demonstrãm cã tramvaiul va fi cel
mai rapid mijloc de transport pe
acest circuit, Calea Severinului –
Ford. ªi atunci calea de rulare trebu-
ie sã fie impecabilã, iar sistemul de
semaforizare trebuie sã prioritizeze
traficul tramvaiului. În aºa fel încât
dacã tu pleci de pe Calea Severinu-
lui cu tramvaiului, iar eu plec cu ma-
ºina, tu sã ajungi mai repede. Deci,
practic, sistemul de semaforizare va
crea o undã verde tramvaielor. Asta
înseamnã cã cine vrea sã se ducã la
mall, pe platforma de est sau la Ford,
sã prefere sã meargã cu tramvaiul.
Iar tramvaiele vor fi cu aer condiþio-
nat, cu wi-fi, cu toate facilitãþile posi-
bile, ºi va fi ºi mult mai rapid. Gândiþi-
vã cã noi acum lucrãm cu 8-9 tram-
vaie, iar atunci vom avea 17. Deci
frecvenþa va fi mult mai ridicatã.

Primul tramvai când soseºte?
Licitaþia o þine ministerul dezvol-

tãrii, iar caietul de sarcini a fost urcat
pe SEAP. ANAP a avut ceva obser-
vaþii, care au fost refãcute ºi acum se
reîncarcã din nou. Deci este în pro-
cedurã de depunere a ofertelor. În
mod sigur, anul acesta. Excluzând
treaba cu contestaþiile, dar la tram-
vai nu se prea mai practicã aceste
contestaþii pentru cã cererea este mai
mare decât oferta. Sunt multe oraºe
care acceseze fonduri europene pen-
tru achiziþia tramvaielor, iar tramva-
iele însele au un ciclu de fabricaþie
destul de lung. Nu se face aºa, toatã
ziua, câte un tramvai..ºi atunci pro-
ducãtorii nu prea se mai contestã
între ei. Îmi doresc foarte mult sã
avem un câºtigãtor serios care sã facã
faþã ºi sã aducã o parte dintre tram-
vaie de anul acesta. Pentru cã aces-
ta este scopul ºi interesul nostru: sã
avem o parte din ele în anul acesta.

ªi autobuzele? Vom avea auto-
buze electrice anul acesta?

Suntem în discuþii cu ministerul
dezvoltãrii sã predãm ºi proiectul de
26 milioane de euro, pentru achiziþia
a 38 de autobuze electrice. Iniþial, am
vrut sã luãm niºte autobuze hibrid –
care sã însemne ºi electrice ºi diesel
– însã am constatat cã producãtorii
au cam renunþat la acest timp de con-
strucþie hibridã, tehnologia a avan-
sat destul de rapid. Am revenit asu-
pra studiilor tehnice ºi le-am refãcut
pentru varianta de autobuze electri-
ce ºi suntem în procedurã, cum spu-
neam, de a preda ministerului aceste

38 de autobuze. În paralel cu aces-
tea mijloace de transport – care, spe-
cific, sunt pe fonduri europene ne-
rambursabile – noi am încheiat, în de-
cembrie, cu BERD, un contract de
împrumut care prevede, printre alte-
le, achiziþia a 40 de autobuze noi.
Deci, practic, discutãm de 78 de au-
tobuze. Rat-ul este într-o procedurã
prin care achiziþioneazã înã 10 auto-
buze noi, deci 88 de autobuze. Dacã
le adunãm ºi pe cele 29 autobuze
Solaris, cumpãrate anii trecuþi, deja
ne apropiem de numãrul care este
recomandat în studiul de trafic pe care
îl avem. Eu am dorit foarte mult ca
schimbarea flotei RAT sã fie fãcutã
toatã odatã.

De ce?
Pentru cã schimbarea pe etape

face ca, pânã le înlocuieºti pe cele-
lalte, sã scadã primele. ªi niciodatã
nu ai senzaþia cã ai un transport co-
mun civilizat. Numai un ºoc din aces-
ta poate sã aducã schimbarea. Oda-
tã ce ai toate autobuze, toate tram-
vaiele moderne, poþi sã implemen-
tezi sistemul de e-ticketing, adicã sã
ºtii clar cã fiecare cetãþean ºi-a taxat
biletul. Nu mai este legat de contro-
lor, de metode învechite. ªtii cã îi oferi
confort cetãþeanului, cu aer condiþi-
onat, cu wi-fi gratuit la telefon, sunt
montate sisteme de monitorizare care
îþi dau informaþii asupra traficului,
sunt camere care pot sã îþi dea infor-
maþii despre oamenii care distrug în
autobuz. Altfel, le târâiam. Nu poþi
sã renunþi la taxatori cã mai ai ºi au-
tobuze vechi, etc. Tot timpul era o
struþocãmilã.

Exact aºa s-a întâmplat pânã
acum.

Este foarte necesar ca totul sã fie
nou în sistemul de transport.

Este strict ideea dumneavoastrã
în materie de rearanjare a trans-
portului în comun în Craiova?

Da, este o decizie pe care eu am
luat-o ºi în funcþie de studiul de tra-
fic ºi strategia de dezvoltare, care
prevedea acest numãr de mijloace de
transport. Banii europeni se spuneau
foarte clar câte autobuze ºi tramvaie
putem sã luãm ºi atunci am stabilit
ca diferenþa sã o luãm din acest cre-
dit BERD. Ca sã nu mai vorbim cã am
mai rezolvat o problemã legatã de
cele douã clãdiri – monument isto-
ric, de mare reprezentativitate pen-
tru Craiova: clãdirea Primãriei ºi cea
de la Palace. Niciodatã nu au avut o
axã europeanã care sã le permitã rea-
bilitarea, nu au fost eligibile pe nici o
axã. ªi am reuºit de la BERD sã reu-
ºim ºi introducerea acestor douã clã-
diri pe proiect.

Ce credeþi cã v-a ajutat în rezol-
varea acestor proiecte, cu multe,
multe chichiþe de rezolvat. Cât a
contat latura dumneavoastrã de om
de afaceri? Craiova a avut, pânã
acum, un primar social, cum a fost
domnul Antonie Solomon, un pri-
mar cu viziune, cum a fost doamna
Olguþa Vasilescu. ªi acum Craio-
va are un altfel de primar, poate mai
chibzuit, mai prudent ºi mai per-
severent, care, iatã, descâlceºte
foarte multe proiecte.

Eu sunt obiºnuit sã judec banul
public exact cum judec ºi banul meu.
lucrând 23 de ani la propria mea fir-
mã, fiecare leu îl consideram banul
meu din buzunar. ªi aceastã obiºnui-
þã nu poþi sã o mai schimbi. Iar aici, la
primãrie, tratez fiecare cheltuialã ca
ºi propria cheltuialã. Sunt foarte atent
la toate detaliile. Mai un lucru, care
vine tot din zona privatã: în momen-
tul în care am o relaþie cu un colabo-
rator, un constructor, proiectant sau
prestator de servicii, sunt foarte exi-

gent în relaþie cu el. Pentru cã eu ºtiu
ce înseamnã sã plãtesc ceva ºi sã nu
am pe mãsura a ceea ce am plãtit. ªi
ºtiu ce înseamnã ºi de cealaltã parte
a baricadei. Concurenþa te aduce în
situaþia sã spui, Doamne ajutã cã ai
prins un contract ºi nu ai voie sã îþi
baþi joc de el. Unul din lucrurile noi
pe care zic eu cã l-am adus în primã-
rie, încã din 2013, când am venit ca
viceprimar, a fost o exigenþã-ºoc asu-
pra constructorilor cu care am lucrat
la vremea respectivã. Am avut atunci
mulþi colaboratori din jur care au re-
nunþat sã mai lucreze cu mine.

Reuºiþi sã gãsiþi ºi soluþii, sun-
teþi primarul care nu renunþã aºa
uºor.

Îmi place foarte mult ceeea ce fac.
Sunt genul de om care mã implic.
Poate cã se observã ºi în acest inter-
viu al nostru, am exagerat cu multe
detalii. Pentru cã eu ºtiu tot ce se
întâmplã, dacã luãm orice proiect,
veþi vedea cã ºtiu foarte multe amã-
nunte din el pentru cã am lucrat cot
la cot cu funcþionarii din primãrie. Cu
ocazia aceasta, ºi prin intermediul
dumneavoastrã, vreau sã le mulþu-
mesc pentru cã ne apropiem de 156
milioane de euro, mult peste 130 mi-
lioane de euro, cât am accesat în axe-
le trecute. ªi fãrã ei, fãrã eforturile
acestor oameni, nu am fi reuºit sã
facem aceste lucruri. Numai la reabi-
litarea strãzilor, gândiþi-vã cã noi
avem reabilitate cu covor asfaltic nou
o cantitate de 220.000 de metri pã-
traþi. Deci este o cifrã care impresio-
neazã orice primar.

Ce puteþi face pentru hipodromul
din Parcul Romanescu? Va mai tre-
ce încã un an fãrã nimic pentru co-
pii ºi caii lor, campionii noºtri care
se antreneazã acolo?

ªi astãzi (n.r. - marþi) am avut o
discuþie legatã de modalitatea opti-
mã de a administra acest hipodrom.
Existã douã variante, una de a fi dat
în administrare cãtre RAADPFL, a
doua – de a fi preluat de serviciile de
baze sportive, create la nivelul Di-
recþiei de Patrimoniu. Mai este o ne-
corelare a legii, în sensul cã dacã ar
þine de Patrimoniu, nu este plãtitoa-
re de impozite locale. Iar dacã ar þine
de RAADPFL, ar fi plãtitoare de im-
pozite. Am cerut toatã documentaþia
precisã ºi eu cred cã putem regle-
menta ºi aceastã situaþie administra-
tivã. Dar am cerut ca, în bugetul pe
2019, sã fie prins studiul de fezabili-
tate pentru realizarea celui mai mo-
dern ºi funcþional hipodrom din Ro-
mânia ºi din Europa de Est. Adicã,
dupã ce vom realiza acel stadion de
atletism, ca execuþie, anul 2020 sã ne
prindã cu proiectul hipodromului ºi
sã trecem la execuþia lui.

Ar fi foarte frumos sã se întâm-
ple aºa ...

Din câte ºtiu eu, este primul hipo-
drom din România, realizat înainte de
cel de la Ploieºti ºi care, la aceastã
orã, aºa cum aratã el, are ºi foarte
mulþi campioni naþionali. Iar în ca-
drul SCM, vom crea ºi o secþie pen-
tru hipism. ªi ca sã nu exagerez puþin
cu visele, dar am dat în studiul Poli-
þiei Locale, sã verifice dacã avem po-
sibilitatea de a crea ºi o trupã de cai
pentru Poliþia Localã, pentru defilare
ºi anumite momente.

Un proiect care sunã bine ºi care
a fost anunþat tot de dumneavoastrã
este ºi cel de extindere a centrului
istoric spre Hanul Puþureanu.

Acolo sunt mai multe obiective,
unul este Fântâna Purcarului, care
este în lucru. au fost sistate acum
lucrãrile din cauza vremii ºi din prici-
nã cã constructorul a solicitat pre-
zenþa proiectantului sã decidã dacã

mai poate fi reabilitatã construcþia,
pentru cã este foarte, foarte distru-
sã. Sau trebuie refãcutã, bineînþeles
pe baza unui proiect care sã recon-
stituie în totalitate ceea ce a fost aco-
lo. iar sãptãmâna viitoare, aºteptîm
proiectantul care a executat studiul
de fezabilitate pentru reabilitarea în-
tregii Pieþii Vechi. Va fi ceva asemã-
nãtor cu centrul vechi – zona Lip-
scani. S-au ºi inventariat clãdirile din
zona centralã, care sunt o amestecã-
turã de proprietãþi, ba sunt clãdiri pri-
vate cu teren public, sunt clãdiri pri-
vate cu teren privat, sunt clãdiri pu-
blice cu teren public. deci toate vari-
antele posibile, ºi am cerut direcþiei
patrimoniu sã le aducã la aceeaºi for-
mã: ori sunt toate private, ori le rãs-
cunpãrãm ºi sunt toate publice. din
punctul meu de vedere, ar trebui sã
fie private, cu toatã proprietatea în-
tregitã, ºi reabilitate de proprietarii
lor ºi aduse în funcþionalitate, aºa
cum este ºi zona centrului istoric.
Deci anul acesta, vom avea orinsã în
buget ºi partea de execuþie.

Cum se vede oraºul prin ochii
craioveanului Mihail Genoiu, fã-
când abstracþie cã aþi fi primar?

Oraºul aratã foarte bine. mi-aº dori
sã fie totuºi mai activ, sã fie mult mai
atractiv. ªi chestia asta cred cã vine
din modul de a ne comporta în rela-
þia autoritãþi publice – mediu de afa-
ceri. Aici cred cã este o problemã care
þine pe loc, în continuare, dezvolta-
rea oraºului. faþã de cum aratã cen-
trul istoric ºi strada AI Cuza, ne lip-
sesc acele galerii comerciale cores-
punzãtoare, nu avem acele activitãþi
din mediul privat care sã vinã ºi sã
colaboreze cu primãria. Aici este o
parte la care trebuie sã lucrãm. Noi
am finalizat anul trecut metodologia
pentru proiectele participative ºi anul
acesta vom finanþa proiectele selec-
tate, tocmai pentru a cointeresa ce-
tãþenii ºi a-i face sã înþeleagã cã ad-
ministrarea ºi evoluþia oraºului este
ºi meritul ºi contribuþia lor. Nimic nu
se poate realiza ºi fãrã sprijinul oa-
menilor.

Primãria Craiova a obþinut
anul acesta premiul AMR pentru
regenerare urbanã. Cum s-ar tra-
duce acest lucru, ce a câºtigat ºi
ce a învãþat Craiova din aceastã re-
cunoaºtere?

Este cel mai important premiul
care putea fi obþinut. Anul trecut
am obþinuit premiul pentru Sãnãta-
te, fiind efectiv meritul Spitalului Fi-
lantropia, cel nou, construit în Sã-
rari. Dar regenerare urbanã înseam-
nã readucerea la viaþã a oraºului. a
contat aici reabilitarea Parcului Ro-
manescu, Grãdinii Botanice, Parcu-
lui Puºkin, parcarea subteranã,
Water Park-ul ºi, în special, Centrul
Istoric. Oricum, eu consider cã mai
avem multe lucruri de fãcut, ºi mai
parte în domeniul transparenþei de-
cizionale, al confortului cetãþeanu-
lui în oraºul Craiova, al modului în
care este tratat la Impozite, la insti-
tuþiile locale. Cred cã este lucrul care
ne va obliga, în urmãtoarea perioa-
dã, sã ne schimbã. Cã dacã strãzi
am asfaltat, construcþii facem, mij-
loace de transport în comun luãm,
stadion avem super, echipe de
sport, culturã avem la cel mai înalt
nivel. Cred cã urmãtorul pas este,
deci, în confortul cetãþeanului. Iar
eu cel mai mult îmi doresc sã vãd
zâmbete pe chipurile craiovenilor!
Sã îl am eu, în primul rând, cã dacã
eu îl am, atunci mã iau ºi de colegii
mei: ai o problemã, de ce nu zâm-
beºti... Dar întâi ºi întâi, vreau sã am
eu acel sentiment cã zâmbesc mai
mult decât sunt trist.
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Cãpitanul Universitãþii Craio-
va, Alexandru Mitriþã (23 de ani),
considerã cã 2018 a fost un an
bun pentru el ºi pentru echipã,
dar cã 2019 poate fi ºi mai bun.
La finalul sezonului trecut, Mi-
triþã a câºtigat cu Craiova Cupa
României, echipa ocupând ºi un
loc pe podiumul Ligii 1 Betano.
Parcursul european a fost la fel
de scurt ca în 2017 pentru ol-
teni, în cale ieºindu-le de fiecare
datã echipe puternice, AC Milan,
respectiv RB Leipzig. La între-
ruperea stagiunii actuale, alb-al-
baºtrii sunt pe locul 3 ºi califi-
caþi în sferturile Cupei României,
iar Mitriþã spune cã ar fi „ceva
senzaþional” ca echipa sã reali-
zeze eventul. „Se putea obþine
mult mai mult în acest sezon,
ºtiind cã am pierdut puncte în
unele meciuri foarte uºor, dar
sunt foarte fericit cã suntem pe
podium ºi sperãm ca la anul sã
urcãm cât mai sus. Pentru noi
ar fi ceva senzaþional sã realizãm
eventul, dar nu ne gândim la tro-

Campionatul Mondial de
handbal masculin 2019, a 26-
a ediþie, se desfãºoarã înce-
pând de astãzi ºi pânã pe 27
ianuarie, în Germania ºi în
Danemarca. Meciurile vor fi
transmise în România de Di-
gisport ºi Telekomsport. Na-
þionala noastrã absenteazã ºi
de la acest turneu final, dupã
ce a fost eliminatã în play-off
de Macedonia (24-32 ºi 26-
25). Totuºi, sunt 12 jucãtori
din Liga Zimbrilor care par-
ticipã la aceastã competiþie:
brazilienii Henrique Teixeira,
Alexandro Pozzer (ambii de
la CSM Bucureºti), rusul Ko-
mogorov (Dinamo), sârbii

Orbovic (Poli Timiºoara),
Vujic (Steaua) ºi Nikolic (Do-
brogea Sud),  macedonenii
Mitrevski, Markoski (ambii
de la Dobrogea Sud) ºi Geor-
gievski (CSM Bucureºti) ºi
tunisienii Maggaiz (CSM Bu-
cureºti), Missaoui ºi Alouini
(ambii Dinamo).

Iatã componenþa celor 4
grupe: Grupa A (Mercedes-
Benz Arena, Berlin): Franþa,
Rusia, Germania, Serbia, Bra-
z i l i a ,  Coreea ;  Grupa  B
(Olympiahal le ,  Munchen)
Spania, Croaþia, Macedonia,

A 26-a ediþie a CM se disputã în Germania ºi Danemarca,
fãrã naþionala României

Începe Mondialul de handbal masculin

Mitriþã: „Sã facem eventulMitriþã: „Sã facem eventulMitriþã: „Sã facem eventulMitriþã: „Sã facem eventulMitriþã: „Sã facem eventul
ar fi senzaþional”ar fi senzaþional”ar fi senzaþional”ar fi senzaþional”ar fi senzaþional”
Cãpitanul ªtiinþei este lider, alãturi de Þucudean,

în ierarhia golgheterilor, deºi a ratat douã lovituri
de pedeapsã

fee în acest moment, ne-am pro-
pus sã luãm fiecare meci în par-
te, sã dãm totul ºi sã avem o ati-
tudine foarte bunã pe teren, pen-
tru cã numai aºa vom aduce
multe bucurii acestui oraº. Sper
ca în anul 2019 sã aducem cât
mai mulþi suporteri la stadion la
toate meciurile, sã fie alãturi de
noi ºi sã fim ca o familie, pentru
cã atunci nu ne va doborî ni-
meni“, spune Alex Mitriþã.

Eºecul cu Dinamo, cel mai
greu moment

Cãpitanul Craiovei a recunos-
cut cã eºecul din ”ªtefan cel
Mare”, 0-3 cu Dinamo, l-a mar-
cat pe el ºi coechipierii sãi, mai
ales dupã reacþia vehementã a
fanilor. „A fost o perioadã grea
pentru noi dupã înfrângerea cu
Dinamo. Au fost multe mesaje
negative care nu trebuiau spuse.
Îi înþeleg ºi pe suporteri, dar nu
este normal ca dupã o înfrânge-
re sã arunce asemenea vorbe
grele. ªi noi am fost foarte su-

pãraþi, pentru cã era un eºec cu
o rivalã, dar eu zic cã un meci
ca acesta, sã pierdem cu 3-0, nu
o sã se mai întâmple foarte mult
timp de acum înainte“ a spus in-
ternaþionalul oltean.

Îl susþine pe Devis Mangia
Deºi italianul Devis Mangia

este contestat în Bãnie, Mitriþã îl
considerã cel mai bun antrenor
din Liga 1 Betano, spunând cã
nu lasã nimic la voia întâmplãrii,
iar echipa are trasee de joc. „Nu
cred cã va pleca nimeni în aceas-
tã iarnã, trebuie sã avem omo-
genitate ºi aºa vom câºtiga mult
ca grup. Mister e cel mai bun
antrenor din Liga I, ne-a oferit
un fotbal bun ºi se vede ºi în te-
ren cã avem trasee de joc, avem
calitate. Tot ceea ce face nu este
la întâmplare ºi din punctul meu
de vedere trebuie sã rãmânã cât
mai mult timp la aceastã echipã,
sã aibã lumea rãbdare cu el. Are
toatã susþinerea echipei ºi îi vom
fi alãturi pânã la capãt”, a mai
declarat Mitriþã.

„În 2019 vreau sã fiu mai bun
ºi sã nu mai repet greºelile

de pânã acum”
Atacantul de 23 de ani se fe-

licitã cã s-a întors în þarã ºi spu-
ne cã pentru 2019 îºi doreºte
sã facã un proges în joc ºi sã
câºtige alte trofee cu Universi-
tatea Craiova, iar dacã va obþi-
ne titlul de golgheter „ar fi ex-
traordinar”. Mitriþã sperã sã
evite greºelile de pânã acum, el
fiind unul dintre cei mai averti-
zaþi jucãtori din campionat, cu
8 cartonaºe galbene. „În ceea
ce mã priveºte, mai am mult de
muncã, trebuie sã trag mai
tare, pentru cã pot avea mult
mai multe realizãri ºi pot ajun-
ge mult mai sus. Sunt foarte
bucuros cã am fãcut alegerea
de a pãrãsi Italia ºi de a reveni
acasã, la Craiova ºi sunt mân-
dru cã sunt cãpitanul Universi-
tãþii. În 2019 vreau sã fiu mai
bun ºi sã nu mai repet greºelile

de pânã acum. Nu mã gândesc
la titlul de golgheter, nu vreau
sã fiu setat cu ideea cã trebuie
sã marchez la fiecare meci.
Vreau sã fiu liniºtit, dacã dau
goluri e foarte bine, dacã ies
golgheter e extraordinar, dar
mult mai important este sã reu-
ºim ca grup sã aducem cât mai
multe trofee la Craiova“, a spus
Alex Mitriþã, care conduce în
clasamentul golgheterilor Ligii
1, alãturi de Þucudean, ambii
cu 13 reuºite. Mitriþã a punctat
de cinci ori din penalty, ratând
însã alte douã lovituri de pe-
deapsã. Mitriþã a început deja
împreunã cu colegii sãi pregã-
tirea în Antalya, unde vor rã-
mâne pânã pe 26 ianuarie, timp
în care vor disputa ºi trei me-
ciuri de verificare.

Islanda, Bahrain, Japonia;
Grupa C (Jyske Bank Boxen,
Herning) Danemarca, Norve-
gia, Austria, Tunisia, Chile,
Arabia Sauditã; Grupa D (Ro-
yal Arena, Copenhaga) Sue-
dia, Ungaria, Qatar, Argenti-
na, Egipt, Angola. Primele trei
clasate în fiecare grupã ob-
þin calificarea în grupele prin-
cipale, iar celelalte trei con-
tinuã în Cupa Preºedintelui.
Primele douã naþionale din
grupele principale merg în se-
mifinale. Campioana mondia-
lã va obþine calificarea direc-
tã la Jocurile Olimpice din

2020, iar echipele de pe locu-
rile 2-7 dreptul de participarea
la turneele preolimpice. Finala
va fi gazduitã de sala Jyske
Bank Boxen din Herning, care
are 15.000 de locuri.

Cele douã Corei participã
cu echipã unificatã

Coreea de Sud ºi Coreea de
Nord vor forma o echipã uni-
ficatã la acest turneu final,
Federaþia Internaþionalã a
oferit un wildcard reprezen-
tativei astfel create. De ase-
menea, s-a fãcut o excepþie
pentru ca lotul asiaticilor sã
aibã 20 de jucãtori în loc de
16, cum au celelalte echipe,
pentru ca patru sportivi nord-

coreeni sã fie incluºi în dele-
gaþie. Naþionala unificatã a
Coreei joacã meciul de des-
chidere împotriva Germaniei,
la Berlin, astãzi, de la ora
19.15. Celãlalt joc al primei
zile este Danemarca – Chile,
de la ora 21.15. Nu mai pu-
þin de 7 antrenori spanioli
sunt implicaþi ca selecþioneri
la acest Mondial, unul dintre
ei fiind Jordi Ribera, antre-
norul campioanei europene de
anul trecut. De asemenea, 5
tehnicieni islandezi vor con-
duce echipe la acest turneu
final.

Francezii nu-l au pe
Karabatic, danezii mizeazã

pe Mikkel Hansen
Francezii sunt campionii

mondiali en-titre, ei câºti-
gând, de altfel, ultimele douã
ediþii. De aceastã datã, nu-l
vor avea pe teren pe super-
starul Nikola Karabatic, ope-
ra t  în  toamnã.  Din  cauza
acestei absenþe importante,
echipa lui Didier Dinart este
consideratã doar a doua fa-
voritã la titlu, deºi are în com-
ponenþã multipli campioni
mondiali, olimpici ºi europeni
precum: Abalo, Sorhaindo,
Mahe, Guigou, Luka Karaba-
tic, N’Guessan, Porte, dar ºi
pe Melvyn Richardson, fiul

legendarului coordonator al
Franþei din anii 90, Jackson
Richardson. În grupa Fran-
þei este ºi una dintre gazde,
Germania,  campioana din
2007, care este consideratã a
treia favoritã la titlu. Nemþii
mizeazã pe excelentul portar
al lui Kiel, Andreas Wolff,
dar ºi pe alþi jucãtori cu care
acum 3 ani au câºtigat Euro-
peanul ºi a obþinut bronzul
olimpic: Gensheimer, Wein-
hold,  Strobel  sau Lemke.
Principala favoritã la titlu este
Danemarca uriaºului Mikkel
Hansen, dar ºi colegii sãi joa-
cã în cele mai importante
campionate din lume. Islande-
zii pot face din nou surprize,
avându-l în teren pe veteranul
Valur Sigurdsson, extrema lui
Rhein Neckar  Lowen.  Nu
poate fi scoasã din calcule
pentru medalii campioana eu-
ropeanã en-titre, Spania, cu
fraþii Duºebaev, Entrerrios,
Aguinagalde ºi Canellas. Na-
þionala Rusiei mizeazã pe con-
tingentul de la Vardar Skopje,
în frunte cu Dibirov, dar nu
este cotatã cu ºanse la semi-
finale. În schimb, Croaþia are
astfel de pretenþii, cu jucãtori
de mare clasã, precum Duv-
njak de la Kiel, Cindric de la
Kielce, Strlek de la Veszprem
ºi Stepancic de la PSG.
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EXPERIENÞA NE RECOMANDÃ

 Cele mai înalte standarde de
profesionalism
 Suntem la dispoziþia dumnea-

voastrã:
 SSM Securitate ºi Sãnãtate în

Muncã (Protecþia Muncii)
 Situaþii de Urgenþã – Preve-

nirea ºi  Stingerea Incendii lor
(P.S.I)-Protecþia civilã
 Întocmirea Documentelor Iniþiale
 Evaluare de risc de accidente ºi

îmbolnãvire profesionalã
 Întocmire plan de intervenþie
 Managementul Mediului

Relaþii la telefoanele: 0766/632.388
ºi 0760/678.231.

OFERTE DE SERVICIU
Angajez femeie la
curãþenie, Popas
Rustic Balº. Tele-
fon: 0768/706.304.

VÂNZÃRI
CASE

Vând teren casã,
1.200 de metri pã-
traþi, în comuna
Iancu Jianu, jude-
þul Olt – pe lângã
liceu, cu temelie
beton, 2 camere +
antreu, fântânã cu
hidrofor, pãtul me-
talic, cu perdea în
faþã unde introduci
douã autoturisme,
gard metalic, pomi
fructiferi. Acte la zi.
Preþ 16.500 de
euro, negociabil.
Telefon: 0769/
512.701.
Vând (schimb)
casã locuibilã co-
muna Periºor, ca-
dastru, anexe, apã
curentã, canalizare
la poartã, teren
4500 mp, livadã cu
pruni, vie. Telefon:
0765/291.623.

Vând casã + anexe,
teren 2800 mp. Cio-
roiaºi - Dolj. Telefon:
0765/152.614.
Vând casã cu 4 ca-
mere, bucãtãrie,
baie + wc în interior
ºi alte anexe în cur-
te, locuibile, gard
metalic, fântânã,
pomi fructiferi, în
comuna Iancu Jia-
nu, judeþul Olt. Preþ
25.000 de euro, ne-
gociabil. Telefon:
0769/512.701.
Vând sau schimb
cu apartament
Craiova, casã
mare cu toate utili-
tãþile super-îmbu-
nãtãþitã în comuna
Lipovu cu teren
7000 mp. Telefon:
0742/450.724.

TERENURI
Vând teren 500 mp,
la 8 km de Craiova
- plantat cu pomi ºi
vie, între gard ºi as-
falt este canalizare
ºi apã. Telefon:
0770/175.394;
0745/043.152.

Vând locuri de casã
Podari. Telefon:
0722/943.220.
Vând 400 ºi 1500
mp Bãile Govora,
toate utilitãþile insta-
late, asfalt, lângã
pãdure. Telefon:
0744/563.640,
0351/402.056.
Vând pãdure Bo-
rãscu - Gorj. Tele-
fon: 0723/693.646.
Cârcea, intravilan
zona str. Aeropor-
tului 3000 mp, ca-
dastru. Preþ 15
Euro/mp. Telefon:
0767/263.391.
Vând 7860 mp pã-
dure salcâm în
coasta Calnicului,
Comuna Albeni -
Gorj. Telefon: 0770/
303.445.
Vând teren 500 mp,
la 8 km de Craiova
- posibilitãþi pentru
apã ºi canal. Tele-
fon: 0770/175.394.
VÂNZÃRI DIVERSE

Vând 2 electromo-
toare trifazate 3
KW750. Telefon:
0251/353.295;
0767/052.639.
Vând calorifer din
fontã cu 5 elemenþi,
50 lei. Telefon:
0351/416.166.

Vând aragaz voiaj
douã ochiuri cu bu-
telie, polizor unghiu-
lar, (flex) D125/
850W, canistre alu-
miniu 20 litri noi, ar-
zãtoare gaze sobã
D 600, alternator
12V nou, Pick-up
Tesla cu boxe, dozã
nouã de rezervã,
discuri cu muzicã
diferitã. Telefon:
0251/427.583.
Vând þiglã Jimbolia,
cãpriori ºi cãrãmidã
din demolãri. Tele-
fon: 0722/943.220.

CONDOLEANÞE
Uniunea Ziariº-
tilor Profesio-
niºti din Româ-
nia, Filiala Cra-
iova, deplânge
trecerea în ne-
fiinþã a ziaris-
tului CORNEL
STELIAN RUSU,
cunoscut om
de radio, fost
redactor ºi di-
rector adjunct
la Radio Olte-
nia. Drum lin în
eternitate!

Familia Ilie Marcel
este alãturi de
prietenul Niþã
Emil în aceste
momente grele
pricinuite de de-
cesul tatãlui NIÞÃ
NICOLAE! Dum-
nezeu sã-l odih-
neascã în pace!
Sincere condo-
leanþe!  Sincere
c o n d o l e a n þ e
pentru trecerea în
nefiinþã a distin-
sului profesor
RICÃ VOCHIN.
Fam. Izbaºea
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